
Beste inwoners van Staden,

Het nieuwe jaar is ondertussen 
al weer een aantal dagen ver. De 
ganse ploeg van N-VA Staden 
wenst u en uw naasten een gezond 
en positief 2022. Het klinkt cliché, 
maar de voorbije jaren hebben 
ons geleerd dat dit toch niet altijd 
vanzelfsprekend is.

De N-VA vernieuwt dit voorjaar 
haar lokale besturen. Ik doe hierbij 
dan ook een warme oproep voor 
kandidaten voor ons N-VA-bestuur 
in Staden. Bent u iemand die 
zich wil inzetten voor de grootste 
Vlaamse partij ? Wil u op een 
positieve en constructieve manier 
meewerken aan de verdere uitbouw 
van Staden? Laat het ons weten. 
U vindt onze contactgegevens 
hierboven of op
www.n-va.be/staden. 

We starten dit jaar opnieuw met 
een superlekker nieuwjaarsontbijt. 
Dit jaar mogen we volksvertegen-
woordiger Axel Ronse verwelko-
men. Axel Ronse is een van de 
actiefste Vlaams Parlementsleden 
en is vooral bekend als specia-
list rond het thema ‘werk’ in het 
Vlaams Parlement. 

We zien jullie graag op 23 januari in 
de Nestel. 

Wim Crabbe, 
voorzitter 
N-VA Staden

Nieuwjaarsontbijt

Gastspreker: Axel Ronse

Zondag 23 januari
van 9 tot 11 uur

De Nestel, Vijfwegenstraat 17, Westrozebeke 

Iedereen welkom!
Kaarten kosten 11 euro (6 euro voor kinderen < 12 jaar)

• Schrijf vooraf in via staden@n-va.be of bij Wim Crabbe 
op het nummer 0495 41 36 10.

• Betalen doet u door het juiste bedrag over te schrijven op het rekeningnummer 
BE42 1030 6037 1454 van N-VA Staden met vermelding van ‘ontbijt’ en het aantal 
personen.
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Meer bos in Staden
Nog heel wat lokale besturen laten kansen onbenut 
om meer bos te realiseren op hun grondgebied. Ook 
in Staden liggen er kansen voor het grijpen. 

De bosalliantie van Vlaams N-VA-minister Zuhal 
Demir (bevoegd voor Natuur) heeft al 1.000 hectare 
bebosbare grond gevonden om haar doelstelling voor 
4.000 hectare extra bos te bereiken.

De Vlaamse Overheid heeft al 644 hectare of 51,5 
procent van haar eigen aandeel binnen handbereik om 
te bebossen de komende jaren. De lokale besturen heb-
ben nog veel werk voor de boeg. Zij hebben amper 8,1 
procent of 61 hectare van hun aandeel op de bosteller 
staan. 

Ook Staden moet hier zijn steentje bijdragen. Het mag 
niet bij een éénmalige voorziening blijven voor het 
aanplanten op diverse kleine plekjes. Kansen in de om-
geving van onder andere de Keuneleute en Vijverbos 
moeten verder ontwikkeld worden. Op die manier kan 
ook Staden bijdragen tot meer bos in Vlaanderen. 

Actief beleid tegen leegstand
Ruimte wordt heel duur. Zowel beschikbare gronden als panden wor-
den schaarser. Bouwen is voor heel wat jonge gezinnen niet evident. 
Een gemeente die een actief woonbeleid voert, voorziet voldoende 
woongelegenheden en realiseert faciliteiten voor handel en nijver-
heid. 

De gemeente Staden moet dan ook een balans opmaken van welke pan-
den beschikbaar zijn en opnieuw kunnen worden ingezet. Zij beschikt 
immers over heel wat informatie. Het louter belasten van leegstand is 
niet voldoende. 

Overlegorgaan
N-VA Staden ziet dan ook veel heil in een opstart van een overlegorgaan 
waarbij men eerst een inventaris opmaakt van leegstaande gebouwen 
(voormalige bedrijfsgebouwen, woningen, winkels, …) en onbebouw-
de percelen en dan uitwerkt wat en hoe er opnieuw geactiveerd kan 
worden.  

Gemeentehuis jaren leeg
Ruimte is te kostbaar om dit niet als prioriteit te behandelen. Dat 
geldt evenzeer voor het patrimonium van de gemeente zelf. Het is een 
doorn in het oog 
dat het voormalige 
gemeente huis van 
Staden al jaren leeg 
staat, en dat ande-
re gebouwen zoals 
voormalig gemeente-
huis Westrozebeke 
te weinig worden 
benut. 

Aanleg parking Spanjestraat niet langer uitstellen
Na de heraanleg van de Basijnsmolenstraat en de Slijperstraat in Oostnieuwkerke constateren we een serieuze verhoging 
van het aantal geparkeerde wagens in de omliggende straten. De N-VA roept het gemeentebestuur dan ook op om versneld 
werk te maken van de aanleg van de voorziene parking op het stuk braakliggend terrein in diezelfde Spanjestraat.

Ook bewoners van de Spanjestraat, de Guido Gezellestraat en de Cockstraat hebben momenteel veel hinder van geparkeerde 
wagens voor hun garages en opritten. Deze extra parkeerplaats is nodig voor de bezoekers van de sportterreinen, het toekom-
stig ontmoetingscentrum Zonneheem, bezoekers van het centrum van Oostnieuwkerke en niet te vergeten de school en diverse 
actoren in de directe buurt. N-VA-raadslid Jan Depla pleitte enkele maanden terug al met succes om de nodige budgetten te 
voorzien. Nu vragen we ook de effectieve uitvoering van de plannen. 

Het voormalige 
gemeentehuis van Staden 

staat al jaren leeg. 

staden@n-va.be



N-VA vraagt volkstuintjes 
N-VA Staden roept het stadsbestuur op om ruimte te  
creëren voor volkstuintjes. 

Ook in Staden zie je meer en meer appartementen in het 
straatbeeld. Maar dat wil ook zeggen dat heel wat meer bewo-
ners het genot van een eigen tuintje moeten missen. En dat is 
niet altijd een vrijwillige keuze. De huidige openbare groen-
voorzieningen komen hierin voor een stuk tegemoet. Maar 
een tuin kan meer zijn dan gras en bomen. Het kweken van 
eigen groentjes is ook een gezonde ontspanning.

Daarom roept N-VA Staden het beleid op om de mogelijkhe-
den te voorzien volkstuintjes te realiseren in de drie dorps-
centra. Het biedt de mogelijkheid om een gezonde hobby te 
(blijven) beoefenen, maar het is ook een ideale manier om 
sociale contacten op te bouwen. En meteen worden onze 
groene stukjes Staden een pak diverser.

We stellen ook voor om samen te werken met bijvoorbeeld seniorenverenigingen en tuinliefhebbers. 

Een nieuwe uitdaging voor het beleid?

Gele Doos kan levens redden … 
maar niet in Staden

De Gele Doos is – letterlijk – een gele doos waarin thuis-
wonende ouderen of zorgbehoevende cruciale medische en 
persoonlijke gegevens kunnen bewaren. De doos zelf bewaart 
men bij voorkeur in de koelkast. Bij een dringende interven-
tie door de hulpdiensten kunnen die zo snel en accuraat de 
gegevens van de patiënt terugvinden. Een initiatief dat al in 
tal van gemeenten werd ingevoerd. Behalve in Staden, waar de 
bestuursmeerderheid geen heil zag in het voorstel. 

De gemeente staat in voor het verspreiden van deze dozen en 
het kenbaar maken ervan, o.a. bij senioren, zodat ze zo lang 
mogelijk thuis kunnen blijven in hun vertrouwde omgeving.

De bestuursmeerderheid in Staden vond dit geen goed idee. 
De N-VA wil dit toch verder promoten. 

Bart De Wever komt naar Tielt!
2020 en 2021 waren turbulente jaren wegens het 
coronavirus. Door de coronamaatregelen om het virus 
in te dijken, konden we elkaar weinig zien. Daarom 
bezoekt Bart De Wever alle vijftien N-VA arrondisse-
menten over heel Vlaanderen, om terug te blikken op 
de politieke gebeurtenissen én om vooruit te kijken 
naar de toekomst van de partij en Vlaanderen. 

Daarom komt Bart De Wever naar de Europahal in 
Tielt voor het arrondissement Kortrijk-Roeselare-Tielt. 
Noteer dus alvast donderdag 24 maart 2022 in uw 
agenda, en ga samen op tournee met BDW! 

www.n-va.be/staden
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Vlaanderen doet
wél wat nodig is

De federale puinhopen 
van paars-groen
Het rapport na één jaar paars-groen is bedroevend. 
De regering-De Croo – met een Vlaamse minderheid en 
een premier uit de zevende partij – begon met grote 
woorden en nog grotere beloften: een nieuwe politiek, 
stevige fiscale hervormingen, een verstandig begrotingsbeleid.
Een schril contrast met wat ze tot nu toe realiseerde.

Het paars-groene beleid motiveert mensen niet om te werken.
Integendeel: het ontmoedigt hen om aan de slag te gaan.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

En dat terwijl paars-groen de kerncentrales wil sluiten.
De hardwerkende Vlaming, die niet kan genieten van het
sociaal tarief of de extra tegemoetkoming, betaalt de rekening.

Het aantal asielaanvragen zit op het hoogste niveau 
sinds de asielcrisis van 2015. Paars-groen laat betijen 
terwijl de asielcentra vollopen.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een dreigende asielcrisis.

Met een werkzaamheidsgraad van meer dan 
75 procent scoort Vlaanderen pakken beter dan 
Wallonië en Brussel. Vlaanderen maakt werken dan 
ook echt lonend, dankzij onder meer de jobbonus.

Vlaanderen verzacht de energiefactuur voor álle
Vlaamse gezinnen en alleenstaanden. Niet alleen
voor wie al van een sociaal tarief geniet.

Vlaanderen heeft gelukkig de middelen in handen om
nieuwkomers te integreren. Daarbij speelt kennis van
het Nederlands een cruciale rol. Daarom kwam er een
verplichte taalscreening in de kleuterklas. Zodat we
tijdig kunnen ingrijpen.

Een écht activeringsbeleid.

Een energiekorting 
voor álle Vlamingen.

Een integratieproject met 
duidelijke plichten.

België zit nochtans in de top vijf van landen met de 
hoogste belastingdruk. Ter wereld. 

Meer dan 1 miljard euro 
nieuwe belastingen. 

Vlaanderen halveert zijn begrotingstekort en zal 
tegen 2027 een begroting in evenwicht hebben.

Een begroting in evenwicht.

Volgens het Internationaal Monetair Fonds (IMF) is dat straks 
het grootste begrotingstekort van heel Europa.

Een begrotingstekort 
van 20 miljard euro.

Vlaanderen kiest voor besparingen en vermijdt zoveel 
mogelijk taksen. Ondertussen investeert de Vlaamse 
Regering fors, en zetten we volop in op de relance.

Besparen én investeren.

014229


